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SLS NAPOVEDNIK 

 
NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN 

(od 20. aprila 2009 do 26. aprila 2009) 
 
 

SOBOTA, 18. april 2009: 
 ob 10. uri začetek 5. rednega kongresa Nove generacije, podmladka Slovenske 

ljudske stranke, na Lukovici  
 
PONEDELJEK, 20. april 2009:  
 ob 13. uri srečanje skupne delegacije Komisije DZ RS za odnose s Slovenci v 

zamejstvu in po svetu, katere član je poslanec SLS Gvido Kres, in Skupine 
slovensko-nemškega prijateljstva s predstavniki vodstva Bavarsko-slovenskega 
društva in predstavniki Slovensko-bavarskega gospodarskega kluba 

 ob 14. uri 5. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije  
 ob 15. uri seja Kluba SP pri SLS 
 ob 16. uri seja Slovenske narodne zveze pri SLS 
 ob 17. uri seja Slovenske kmečke zveze pri SLS 
 ob 17. 30 uri seja Zelene zveze pri SLS 

  
TOREK, 21. april 2009:  

 ob 10. uri 5. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije 
 ob 12. uri 14. seja Komisije Državnega sveta RS za kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano, katere predsednik je državni svetnik SLS Cvetko Zupančič, člani pa 
so Vincenc Otoničar, Jože Slivšek in Peter Vrisk 

 ob 14. uri 26. seja Komisije Državnega sveta RS za državno ureditev, katere 
člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in Jože Slivšek  

 ob 14. uri 15. seja Komisije Državnega sveta RS za gospodarstvo, obrt in 
turizem, katere član je državni svetnik SLS Peter Vrisk  

 
SREDA, 22. april 2009: 
 ob 9. uri predsednik Odbora DZ RS za obrambo Jožef Jerovšek in člani odbora, 

med njimi tudi poslanec SLS Gvido Kres, sprejmejo delegacijo iz BiH 
 ob 9. 30 uri pogovor predsednika in članov Komisije DZ RS za poslovnik, katere 

član je poslanec SLS Janez Ribič, z delegacijo finskega parlamenta   
 ob 10. uri 5. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije 
 ob 10. 30 uri pogovor predsednice in članov Odbora za zadeve EU, katerega član 

je poslanec SLS Jakob Presečnik, z delegacijo finskega parlamenta 
 ob 13. uri 15. seja Državnega sveta Republike Slovenije  
 ob 17. uri 20. redna seja Izvršilnega odbora SLS 

 
ČETRTEK, 23. april 2009: 
 ob 10. uri 5. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije   
 ob 17. uri 8. redna seja Sveta SLS  
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PETEK, 24. april 2009: 
 ob 10. uri 5. redna seja Državnega zbora Republike Slovenije  

 
 
 
 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 

 
Poslanska skupina SLS 

 
 

PS SLS: Torkova opozorila in protest sindikatov upravičena 
 
Vlada RS je pozabila ukrepati tudi pri spodbujanju potrošnje! 
 
Poslanska skupina SLS že ves čas opozarja na prepočasno pripravo ukrepov s strani Vlade 
RS na zaostrene ekonomske okoliščine ter se pridružuje mnenju Zveze svobodnih 
sindikatov Slovenije (ZSSS), ki so ga izrazili na torkovi novinarski konferenci, da je 
dosedanje angažiranje Vlade RS pri tem nezadostno. PS SLS izraža tudi razumevanje 
današnjega protesta in izraženega nestrinjanja oz. skrbi glede masovnega odpuščanja 
delavcev, znižanja materialnega in socialnega položaja zaposlenih in nezaposlenih, ki so ga 
danes na skupni protestni konferenci sindikalnih central izrazili tudi KSS Pergam, KS90 
Slovenije, KNSS Neodvisnost, SZS Alternativa in ZDSS Solidarnost.  

Poslanec SLS mag. Radovan Žerjav ob tem opozarja, da Vlada RS ni prepočasna le pri 
pripravi ukrepov za blažitev posledic krize, ki jo čutijo delavci, in odlaša s sprejemanjem 
zakonov, ki so že bili dani v parlamentarni postopek in bi podjetjem že pomenili hitro in 
prepotrebno pomoč (primer: neuvrstitev odločanja glede vloženega veta Državnega sveta RS 
na novelo zakona o davku na dodano vrednost (DDV) in Zakon o jamstveni shemi na zadnji 
izredni seji Državnega zbora RS, ki je bila 8. aprila 2009). »Predvsem je zaskrbljujoče, da 
Vlada RS ob vsej svoji počasnosti povsem pozablja na spodbujanje potrošnje«, opozarja 
poslanec SLS mag. Žerjav in ob tem dodaja, da brez spodbujenega cikla potrošnje v 
Sloveniji ne bomo zmogli spodbujati produkcije in s tem zagotavljati kroženje 
gospodarskega ciklusa, delovnih mest itd. 



 

 3

Glede poziva sindikatov Državnemu zboru RS, da jih le-ta podpre v dialogu s predstavniki 
delodajalcev, Poslanska skupina SLS meni, da je aktiven dialog nujen, ne le med delavci in 
delodajalci ter Vlado RS, temveč je nujen najširši politični dialog, torej vključno z vsemi 
političnimi skupinami v Državnem zboru RS. SLS je že ob nedavni konferenci na temo 
oblikovanja novega razvojnega dialoga in aktualno gospodarskih in družbenih vprašanj, ki jo 
je sklical predsednik Vlade RS Borut Pahor, izrazila razočaranje, da SLS nanjo ni bila 
povabljena navkljub napovedim premiera o ustvarjanju širokega političnega dialoga na 
področju razvoja in priprav ukrepov v času zaostrenih ekonomskih okoliščin 

SLS ob tem ponovno opozarja tudi na primer, ko koalicija ni želela pohiteti niti z 
varčevanjem pri materialnih stroških v javni upravi in je v Državnem zboru RS zavrnila 
predlog amandmaja k predlogu rebalansa proračuna, ki ga je predlagala Poslanska skupina 
SLS. V njem je SLS namreč predlagala znižanje materialnih stroškov vseh proračunskih 
uporabnikov za 10 %, s čimer bi privarčevali 23,7 milijona evrov, koalicija pa se je šele 
konec prejšnjega tedna spomnila, da bi takšno varčevanje vendarle bilo smiselno. SLS 
obžaluje, da se je koalicija to spomnila žal najprej z ustanovitvijo nekakšne krizne skupine 
za varčevanje v javnem sektorju, ki naj bi najprej šele začela z iskanjem možnih prihrankov 
pri materialnih stroških, naložbah, ki so vezane predvsem na javna naročila, in stroških dela.  

 
Pojasnilo poslanca SLS mag. Radovana Žerjava ob sklepu Mandatno-volilne 
komisije Državnega zbora RS glede imunitete 
 
V zvezi z včerajšnjim obvestilom Mandatno-volilne komisije Državnega zbora RS, ki je 
obravnavala obvestilo Okrožnega sodišča v Ljubljani za dovoljenje za začetek 
kazenskega postopka zoper poslanca SLS mag. Radovana Žerjava, in njenim predlogom 
sklepa, da se poslancu ne prizna imunitete in dovoli vodenje kazenskega postopka 
zaradi šestih kaznivih dejanj obrekovanja, poslanec SLS mag. Radovan Žerjav zaradi 
korektne in celovitejše obveščenosti javnosti podaja naslednje pojasnilo: 
»Gre za tožbo zasebnega podjetja SCT, d. d., ker naj bi po njihovem mnenju v času 
mojega nekdanjega dela kot minister za promet  »v medijih z neresničnimi izjavami 
blatil SCT" (npr. "šlamparija" SCT pri izvedbi del v šentviškem predoru«), pojasnjuje 
poslanec SLS mag. Žerjav. Ob tem dodaja, da osebno za poslansko imuniteto sploh ni 
zaprosil in poudarja, da mu s takšnimi in podobnimi tožbami ne bodo uspeli odvzeti 
poguma za odkrito besedo in aktivno uporabo pravice svobode govora. Ob vseh izrednih 
in nepričakovanih dogodkih, ki so tedaj spremljali izvajanje del pri predoru Šentvid, bi bil 
po mnenju poslanca mag. Žerjava najbolj neodgovoren ravno molk pristojnega 
resornega ministra. 
 
19. redna seja IO SLS v sredo, 15. aprila 2009 
 
V sredo je na sedežu stranke potekala 19. redna seja Izvršilnega odbora SLS. Glavna 
tema na Izvršilnem odboru so bile hitro bližajoče se evropske volitve. Izvršilni odbor SLS 
je sprejel sklep, s katerim predlaga v potrjevanje Svetu SLS sledečo kandidatno listo za 
nastop na volitvah v Evropski parlament: dr. Ivan Žagar (nosilec liste), dr. Marta Ciraj, 
prof. dr. Marjan Senjur, Nada Skuk, Ciril Smrkolj, Marija Ribič in Janez Podobnik.  
 
Izjavo po zaključku seje Izvršilnega odbora SLS je podal podpredsednik Janez Podobnik. 
Video izjavo si lahko ogledate na http://www.youtube.com/watch?v=Qv5yzDu2BOU. 

http://www.youtube.com/watch?v=Qv5yzDu2BOU�
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SLS O NAJ ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH IN EVROPSKI UNIJI V PRETEKLEM TEDNU 
 
Mag. Žerjav: »Rehnov predlog za Slovenijo ni sprejemljiv.« 
 
Poslanec SLS mag. Radovan Žerjav se sprašuje, kaj je počela slovenska diplomacija, da 
je predlog Ollija Rehna škodljiv za Slovenijo. Mag. Žerjav je na novinarski konferenci 
izrazil zaskrbljenost glede vsebine zadnjega predloga evropskega komisarja za širitev 
Rehna za reševanje vprašanja slovensko–hrvaške meje. »Predlog kot tak po moji oceni 
za Slovenijo ni sprejemljiv in bi ga bilo, v kolikor ne bo dopolnjen z našimi stališči, treba 
zavrniti, saj bi bilo sprejetje tega dokumenta brez dodatnih dopolnil škodljivo za 
Slovenijo,« je dejal Žerjav.  
»Če se predloga ne bi dalo dopolniti s stališči, ki jih ves čas zastopa Slovenija, bi bilo 
treba predlog zavrniti. Pri tem pa nas ne sme biti strah, da bi nam katera članica EU 
zaradi te odločitve zamerila,« je še dodal poslanec SLS mag. Radovan Žerjav.  
 
Video izjavo poslanca SLS mag. Radovana Žerjava najdete na 
http://www.youtube.com/watch?v=t9XVe5oBpt8  
 
Udeležba na evropskih volitvah bo nizka 
 
Še neobjavljeni rezultati javnomnenjske raziskave Eurobarometer, izvedene v začetku 
letošnjega leta, napovedujejo nizko volilno udeležbo na evropskih volitvah. Volitev v 
Evropski parlament, ki bodo v članicah EU potekale od 4. do 7. junija, naj bi se udeležilo 
le 34 odstotkov volivcev. 
Ugotovitve raziskave so zaskrbljujoče, saj kar 53 odstotkov vprašanih evropske volitve 
ne zanimajo, 62 odstotkov pa jih meni, da njihov glas ne bo ničesar spremenil. Več kot 
polovica vprašanih je bila mnenja, da Evropski parlament ne obravnava problemov, ki bi 
jih zadevali; raziskovalci zato opozarjajo, da so ti rezultati vzrok za zaskrbljenost, saj 
kažejo na občutno padanje zaupanja v evropske institucije. 
Eurobarometer kaže, da med starimi in novimi članicami ni velikih razlik glede 
zanimanja za evropske volitve. Najmanj volivcev bi odšlo na volišča na Poljskem, v 
Avstriji ter Veliki Britaniji. Več kot polovica volivcev pa bi na volišča odšla na Malti, 
Danskem, v Luksemburgu in Belgiji. 
Evropske volitve v Sloveniji bodo v nedeljo, 7. junija, v Slovenski ljudski stranki pa 
pozivamo bralce, naj se jih udeležijo, saj s tem odločajo tudi o svoji prihodnosti.  
 
(povzeto po STA) 
 

SLS O NAJ EKONOMSKO GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 

http://www.youtube.com/watch?v=t9XVe5oBpt8�
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Poslanec SLS Gvido Kres je prijavil sum korupcije Komisiji za preprečevanje korupcije v 
zvezi z nagradami članov NLB, d. d. Kres je že na januarski seji Državnega zbora RS 
ministru za finance dr. Francetu Križaniču postavil vprašanje, ki se je nanašalo na visoko 
nagrado, ki jo je prejel Marjan Kramar ob odhodu z mesta predsednika uprave NLB, d. 
 d. Po besedah Kresa bi Kramar moral vrniti izplačano nagrado. »Način reševanja vseh 
nagrad se mi zdi nemoralen in času neprimeren,« je dejal poslanec SLS Gvido Kres.  

Prijava, ki jo je Kres podal komisiji za preprečevanje korupcije, se nanaša na celoten 
primer izplačila nagrad članom uprave NLB, d. d., in ne na posamezne osebe.  

Video izjavo poslanca SLS Gvida Kresa najdete na: 
http://www.youtube.com/watch?v=kU8ySsLOZ60 

SLS O DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN REGIONALNIH ODBOROV SLS 
 

18. REDNA SEJA MO SLS KOPER 
petek, 13. marec 2009 

 
Po uvodnem pozdravnem nagovoru predsednice MO SLS Koper Olge France je 
predsednica predstavila Pravilnik o zavarovanju osebnih podatkov, ki ga je na seji 
sprejel Svet SLS. 
MO SLS Koper je po razpravi sprejel stališče, da se varovanje podatkov v odboru uredi 
skladno s Pravilnikom. 
Vsi člani so na zboru potrdili stališče, da je članarina za leto 2009 previsoka, zato so 
predlagali, da znaša članarina za novega člana za prvo leto le 15 EUR, polno ceno pa 
član plačuje vsa nadaljnja leta. 
Predsednica Olga Franca je predstavila dejavnosti, ki so potekale v začetku leta 2009 
ter plan dela za prihodnje mesece. 
MO SLS Koper daje podporo Nadi Skuk za nastop na volitvah poslancev v Evropski 
parlament. 
Na seji je potekala tudi razprava o članstvu, zato so sprejeli sklep, da se tajništvo 
stranke obvesti, da bodo v odboru ločeno določili višino članarine in ceno SLS Odmeva. 
Predsednica je predstavila še pobudo za akcijo na področju oskrbe starejših v domovih, 
ki jo bodo posredovali Zvezi upokojencev pri SLS. 

http://www.youtube.com/watch?v=kU8ySsLOZ60�
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REDNI OBČNI ZBOR OO SLS KIDRIČEVO 
sobota, 21. marec 2009 

 
Redni letni občni zbor so pripravili tudi v Kidričevem. Po prebranih poročilih predsednika 
OO SLS Kidričevo Mihaela Žitnika, blagajničarke Marijane Vesenjak, predsednika 
nadzornega odbora Antona Hergana ter tajnice, ki ga prebral Anton Sagadin, je sledila 
razprava. 
 
Člani zbora so potrdili plan dela za leto 2009, ki ga je skupaj s poročilom za leto 2008 
predstavil Anton Sagadin. Člani in simpatizerji stranke so se redno udeleževali 
aktivnosti, ki so jih pripravili na sedežu stranke ter dogodkov, ki jih je pripravil občinski 
odbor. 
 
Zbor je sprejel tudi sklep oz. predlog resolucije, da se spremeni datum za vpis v vrtec oz. 
da se spremenijo pravila tako, da bodo vsi otroci po enem letu starosti lahko sprejeti v 
vrtec. 
 
Srečanje so člani nadaljevali ob pogostitvi in klepetu. 
 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 

 

 

vir slike: www.uni-mb.si 

Samuel Grajfoner nagrajen na mednarodnem grafičnem bienalu v Seulu 

Slovenski umetnik in profesor na oddelku za likovno umetnost Pedagoške fakultete 
Univerze v Mariboru Samuel Grajfoner je na 15. mednarodnem grafičnem bienalu 
(15. International Print Biennial) v Seulu prejel odkupno nagrado družbe Yoon Design 
Inc. Nagrajena so bila njegova dela iz serije Teme lukenj, so sporočili z Univerze v 
Mariboru. 
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Nekatera dela iz omenjene serije so že bila razstavljena na razstavišču Filozofske 
fakultete v Mariboru in v Slovenj Gradcu, Samuel Grajfoner pa je povabljen tudi k 
sodelovanju na 28. mednarodnem grafičnem bienalu v Ljubljani, ki bo med 4. 
septembrom in 25. oktobrom potekal v Mednarodnem grafičnem likovnem centru 
(MGLC). 

1980 leta je bil Bienale v Seulu ustanovljen z namenom odkrivanja in spodbujanja 
mednarodnih "svežih in sposobnih" grafičnih umetnikov in vključevanja tega segmenta 
umetnosti v vsakdanje življenje. Letošnja prireditev že tretjič zapored poteka v 
sodelovanju z Muzejem umetnosti v Seulu. 

Samuel Grajfoner se je rodil leta 1962 v Mariboru, 1990 pa je diplomiral na Akademiji 
za likovno umetnost v Ljubljani na oddelku za kiparstvo pri profesorju Luju Vodopivcu. 

Če ne želite več prejemati SLS Novičnika, nam pošljite sporočilo na sls@sls.si. 
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